
Naši kraji in ljudje
Za lepšo podobo naših krajev

Znano je, da prihaja pre-
težna večina tujih motorizira-
nih turistov v našo državo prav
po - gorenjski in Celovški ce-
sti.

Odprta avstrijska in italijan-
ska meja, Ijubeljski predor,
modernizirana gorenjska in
Celovška cesta, mednarodne
športne, sejemske in druge
prireditve bodo še povečale
dotok tujih turistov. In mi?

Ne more in ne sme nam
biti vseeno, kakšen vtis bodo
dobili tuji in domači turisti,
ko bodo potovali skozi našo
občino.

Krajevni odbori SZDL naj
skupno s sveti krajevnih skup-
nosti, turističnimi, hortikultur-
nimi in drugimi društvi poskr-
be, da bomo ohranili in še
stopnjevali tradicionalno lepo-
to in snažnost naših naselij,
zlasti pa okolice javnih
zgradb.

Tudi letos prihaja mnogo
domačih in tujih turistov v vsak
kotiček naše občine. Pomemb-
no je, s kakšnimi vtisi bodo ti

D R A V L J E

- Delo Rdečega križa

Rdeči križ dela v tesni po-
vezavi z drugimi družbenimi
organizacijami in je zato zelo
uspešen. Pobrali so tudi že vso
članarino za letošnje leto.

H I N K O S M R E K A R

- Povezava RK s šolo Zvonka
Runka
Rdeči križ je zelo aktiven in

nudi svojo pomoč predvsem
podmladku na osnovni šoli
Zvonka Runka.

- Problemi pri vzdrževanju
stanovanjskih hiš

V prejšnjem mesecu smo
imeli zbor občanov, ki je bil
posvečen novi stanovanjski
politiki, ki jo je razlagal direk-
tor stanovanjskega podjetja
,,Standard", Miro Pleša. Od
navzočih 114 občanov so v
razpravi sodelovali: Budimir
Brašič, Marija Humar, Krpan,
Karlo Leskovec, Mirko Lokar,
Marjan Medvedšček, Janez
Merlak, Rejam, Rudi Rojina,
Milan Vratič in občinski od-
bornik Anton Franzot. Mnogo
kritike je bilo izrečene na ra-
čun dosedanje izredno nekva-
litetne stanovanjske gradnje,
precej pomislekov pa je bilo
tudi proti precej nedemokra-
tičnemu uvajanju nove stano-
vanjske politike, ki jo izvaja
novo stanovanjsko podjetje,
nastalo iz bivšega sklada za
zidanje stanovanjskih hiš.

M.M.

- Zbor nosilcev stanovanjske
pravice
Pred kratkim smo imeli zbor

nosilcev stanovanjske pravice,
na katerem smo razpravljali o
organizaciji, vlogi in proble-
mih stanovanjskega podjetja
na območju naše občine. Na
zboru so bili izvoljeni tudi de-
legati za začasno skupščino
stanovalcev, in sicer: Budimir

Ijudje odhajali od nas in kakš-
ne bodo njihove izjave o naši
gostoljubnosti, lepoti in ureje-
nosti naših naselij.

Čimveč zelenja in cvetja na
okna, balkone in na zelenice
okrog naših hišl

VSAK ČETRTEK PROMENADNI
KONCERT

Vsaka občina ima svoje sre-
dišče .svojo promenado, kjer
se v poznih popoldanskih urah
zbirajo občani, da se s svojimi
znanci pogovore o tem in
onem. Zakaj bi bili pri nas
brez tega?

- Vsak četrtek bo miličniška
godba na ploščadi pred hote-
lom llirija prirejala promenad-
ni koncert.

— Ob sobotah in nedeljah
pa bo igral plesni orkester na
vrtu hotela. (

Vse to naj prispeva k po-
živitvi družabnosti in turizma
na območju naše občine. Za-
kaj bi morali hoditi vedno k
— sosedom?

Turistično društvo Šiška

Brašič, Mladen Fortič, Edi Kr-
pan, Mirko Lokar, Jože Mrzli-
kar in Jože Nose.

- Nadaljevanje asfaltiranja
Podjetje Slovenija ceste iz

Ljubljane nadaljuje z urejeva-
njem in asfaltiranjem preosta-
lih 800 metrov cestišča, ki po-
vezuje Medvode s Svetjem.
Pričakujejo, da bo cesta go-
tova do konca meseca. A.K.

- Kaj je z gradnjo otroškega
vrtca?
Pri nas je sedaj skupno 24

novih stanovanjskih blokov
(nekaj jih še grade). Zato je
že nekaj časa aktualno vpra-
šanje ustanovitve otroškega
vrtca. Sklenjeno je bilo, da
bodo v bloku, ki ga je zgra-
dila gasilska šola, v dvosob-
nem komfortnem stanovanju v
pritličju odprli začasni otroški
vrtec.

Za lastnika tega stanovanja
so začasno postavili počitniško
hišico s pripombo, da se bo
vrtec v najkrajšem času izselil.
Minevajo meseci, otroški vrtec
je še vedno v dvosobnem kom-
fortnem stanovanju, lastnik pa
v počitniški hišici.

Upajmo, da se bo občinska
skupščina slednjič le odločila
zgraditi nov otroški vrtec. A.K.

M I L A N M A J C E N

- Javna tribuna o stanovanj-
skem gospodarstvu
V navzočnosti 92 občanov

je bila prejšnji mesec pri nas
posebna javna tribuna, posve-
čena problemom nove stano-
vanjske politike. Tovariši Jože
Gabrovšek, Lavoslav Gosak,
Jože Hauptman, Ivan Jošt, Pe-
ter Klinar, Janez Kosmač,
France Kovačič, Rajko Ogrin,
Stane Osterc, Miroslav Pleša,
Rudi Rojina, Franc Schloss,
Anton Turšič in Windschnurer
so v razpravi vsestransko o-
svetlili problem reorganizacije
v vzdrževanju starih stanovanj-
skih hiš. Med drugim je bil
sprejet sklep, da je treba dati

osnutek statuta novega stano-
vanjskega pOdjetja čimprej v
javno razpravo. R.O.

- Nova vinska klet
Bivše skladišče podjetja

Slovenija avto je kupilo pod-
jetje Slovenija vino in tam že
gradi novo vinsko klet za pri-
bližno 370 vagonov vina in
drugih pijač. Razumljivo je, da
tudi zaradi tega tam ne kaže
graditi zvezne ceste med Ši-
ško in Bežigradom.

M E D V O D E

- Gradnja stanovanj in garaž

Sklad za komunalno ureja-
nje zemljišč je prejšnji mesec
preko javnega natečaja oddal
zemljišče v trikotu med cesto
Medvode — Kranj za zgraditev
17 individualnih stanovanjskih
hiš, v Preski za zgraditev 18
individualnih stanovanjskih hiš
in 4 dvojčkov, na Svetju za
zgraditev 116 posameznih ga-
raž in v Medvodah za 59 po-
sameznih garaž.

- Uspešna javna tribuna

Svet krajevne skupnosti in
krajevni odbor SZDL sta pri-
redila zelo uspešno javno tri-
buno o vprašanjih urbanizma,
stanovanjske izgradnje, komu-
nalnih problemih in bodočem
razvoju Medvod. Predstavniki
občinske skupščine in urbani-
sti so odgovarjali na številna
vprašanja. Sodijo, da v Med-
vodah že dolgo ni bilo tako
uspešne in živahne javne tri-
bune. A.K.

- Razstava, vredna vse po-
hvale
Med mnogimi krožki, ki de-

lujejo na osnovni šoli heroja
Franca Bukovca v Preski, je
tudi klub OZN. Vanj so vklju-
čeni predvsem učenci osmih
razredov in nekaj sedmošolcev.

Člani kluba OZN se sezna-
njajo zlasti z aktualnimi do-
godki doma in po svetu ter
obravnavajo probleme nekate-
rih nerazvitih držav.

Pred nedavnim so v pionir-
ski sobi organizirali razstavo
gradiva in fotografij OZN, ki
je učencem prikazala, s kak-
šnimi problemi se ukvarja ta
organizacija.

Na razstavi so tudi pobirali
prostovoljne prispevke za po-
moč Indiji. A.K.

- Rokometaši pred novo se-
zono
Rokometaši medvoškega

TVD Partizan tekmujejo letos
v zahodni skupini II. slovenske
rokometne lige. Ta uvrstitev je
njihov največji dosedanji u-
speh.

Ekipa je trenutno v zelo
dobri formi in se nahaja na
odličnem tretjem mestu na pr-
venstveni lestvici, in sicer ta-
koj za Radečami in Dobre-
poljem. Nedavno so pretnagali
moštvo Škofje Loke in mini-
malno izgubili s članom I.
slovenske lige Slovanom.

Zasluge za tako dobro uvr-
stitev imajo predvsem trener
Igor Stopinšek in borbeni ter
požrtvovalni igralci Štimnikar,
Knific, Petač, Purkelc ter dru-
gi, ki se po najboljših močeh
trudijo, da bi se uvrstili v I.
slovensko rokometno ligo A.K.

P O D U T I K

- Vodovod ni za vsakogar
zastonj

V podutiški krajevni skupno-
sti so sklenili, da bodo mo-
rali vsi novi uporabniki vodo-
voda, ki niso sodelovali pri
gradnji vodovoda s postovolj-
nim delom ali denarnimi pri-
spevki, plačevali 15 din za
vsak nov priključek.

S O R A

- Organiziranje tečajev
Rdeči križ je aktiven v or-

ganiziranju tečajev za nego
bolnikov na domu in kuhar-
skih tečajev.

Š E N T V I D

- Stoletnica osnovne šole
10. maja 1866 se je začel

redni pouk v novozgrajeni šol-
ski stavbi v Šentvidu. ,,Ta dan
je bil za vso šentviško sosesko
pomenljiv, srečen in vesel", je
zapisano v takratni šolski kro-
niki. Pred tem so otroci boga-
tejših Šentvidčanov hodili v
Ijubljanske mestne šole, neka-
tere pa je poučeval v branju,
pisanju in računnnju takratni

organist Franc Volčič.

Več o proslavi stoletnice
prve slovenske šole bomo po-
ročali v prihodnji številki.

- Predavanja la mladino
Rdeči križ je usmeril svojo

aktivnost predvsem v pomoč
mladini, za katero organizira

• in plačuje razna predavanja.

- Več o naših Ijudeh

Iz našega občinskega gla-
sila bi naročniki in bralci radi
zvedeli več o raznih proble-
mih in uspehih na našem ob-
močju. Čudimo se, da družbe-
ne in delovne organizacije, pa
tudi razni samoupravni orga-
ni ne izkoristijo te ugodne
možnosti. Dopisniki, kje ste?

Š E R C E R J E V O

- Javna tribuna o stanovanjski
reformi

V aprilu smo imeli tudi pri
nas javno tribuno o stanovanj-
ski reformi. Razpravljali smo
o določanju in pobiranju na-
jemnin, racionalnem vzdrževa-
nju starih hiš, novi vlogi hišnih
svetov itd.

- Javna tribuna o pomanj-
kljivi prehrani šolskih otrok

Skupno s krajevnim odbo-
rom SZDL Zgornja Šiška smo
pred kratkim sklicali javno tri-
buno o pomanjkljivi prehrani
šolskih otrok na območju naše
občine. Ugotovljeno je bilo
namreč, da 30% šoloobveznih
otrok ostaja brez zajtrka in
dopoldanske malice in kosi —
zaradi poklicne zaposlenosti
mater — šele v poznih popol-
danskih urah. Taka prehrana
vpliva negativno ne samo na
telesno težo in rast, ampak tu-
di na duševni razvoj.

Čeprav so za to javno tri-
buno poskrbeli za kvalitetno
strokovno vodstvo in staršem
preko njihovih šoloobveznih
otrok poslali vabila, se je tri-
bune udeležilo iz območja o-
beh krajevnih skupnosti le 8
Ijudi.

Kje so vzroki za tako slabo
udeležbo? Ali starši vabil ni-

so dobili? Ali jim ni do zdra-
vega razvoja in napredka nji-
hovih otrok?

- Kje so vzroki za pasivnost
občanov?
Pred kratkim so se zbrali te-

renski politični delavci in kri-
tično analizirali vzroke za
družbeno-politično nerazgiba-
nost in neaktivnost občanov.
V zvezi s tem so sprejeli
ustrezne ukrepe za večjo akti-
vizacijo in množičnost vseh
akcij. C.S.

V O D 1 C E

- Gradnja stanovanj
Sklad za komunalno ureja-

nje zemljišč je prejšnji mesec
preko javnega natečaja oddal
zemljišče za gradnjo 15 indi-
vidualnih stanovanjskih hiš.

Z B I L J E

- Vodni smučarji

Klub vodnih smučarjev že
zbira sredstva za zgraditev lo-
pe in pomola ob Zbiljskem je-
zeru, kjer se bo lahko uspešno
razvijal ta privlačni vodni
šport.

Z G O R N J A Š I Š K A

- Javna tribuna o stanovanj-
ski politiki
V nabito polni dvorani smo

imeli v prejšnjem mesecu jav-
no tribuno o aktualnih proble-
mih stanovanjske reforme. Ob-
čani so ostro kritizirali neupo-
števanje ustavnih načel javno-
sti, demokratičnosti in samo-
upravljanja ter zahtevali hitro
izboljšanje dela stanovanjske-
ga podjetja.

- Neuspela javna tribuna
Skupno s krajevnim odbo-

rom SZDL Šercerjevo smo or-
ganizirali javno tribuno o pre-
hrani šoloobveznih otrok. Na
javno tribuno so kot predava-
telji prišli trije najboljši slo-
venski strokovnjaki, toda ude-
ležilo se je je le 8 občanov,
kljub temu, da smo staršem
preko njihovih otrok poslali
vabila. Na tribuni bi se starši
lahko temeljito seznanili s po-
menom in vlogo obveznih šol-
skih malic in bi tako mogli
bistveno vplivati na izboljšanje
njihove kvalitete. Sprašujemo
se, kje so vzroki za neuspeh
javne tribune.

- Proslava 25-letnice ustano-
vite OF
V proslavo 25-letnice usta-

novitve OF smo organizirali
kvalitetno akademijo, na kate-
ri je poleg drugih sodelavcev
nastopila tudi 50-članska mi-
ličniška godba. Preko šolskih
otrok smo razdelili več kot
2.000 vabil in vendar . . . Ob
določeni uri je v prvi vrsti
sedelo le 5 šolskih otrok. Po-
stopoma se je dvorana napo!-
nila, toda med navzočimi smo
zaman iskali političnih, druž-
benih in sploh javnih delavcev
in funkcionarjev, ki prebivajo
na našem območju. Poseben
komentar je odveč. J.


